
 Číslo materiálu:                                                                                  

Komise: Komise pro rozvoj informačních technologií 

Datum: 31.10.2012 

Přítomni: 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Ladislav Šorčík, Aleš Kerner, Jan Moravčík, Lukáš Jelínek, 

Ladislav Čermák, Karel Koubský 

 

Člen RM: není určen 

Příští jednání: dle potřeby 

 

1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 

I. b e r e   n a   v ě d o m í 

zápis z jednání Komise pro rozvoj informačních technologií dne 31.10.2012. 

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. kontakt na komise (projednání reakce RM na návrh komise ze 4.9.2012) 

Komise se neztotožňuje s odůvodněním RM ohledně zamítnutí návrhu na 

zveřejnění kontaktů na komise RM. Kontakt na komisi je kontaktem na orgán 

Rady města, nejedná se o osobní údaj. Již původní návrh byl zamýšlen tak, že 

každá komise poskytne e-mailovou adresu (případně i další kontaktní údaj) ke 

zveřejnění. Komise pro rozvoj IT pověřuje Ladislava Čermáka, aby zveřejnil e-

mailovou adresu této komise v oddílu webu MÚ, který má komise vyhrazen. 

2. integrovaný kalendář pro koordinací akcí v KH 

Karel Koubský popsal průběh projektu, do 15.11. má být na MÚ provedena 

analýza procesů a identifikace příležitostí a rizik. Komise tyto informace bere na 

vědomí. 

3. záležitosti okolo webů města (kutnahora.cz) a úřadu (mu.kutnahora.cz) 

Komise žádá od RM informaci o plnění přípravy koncepce webů města. Doména 

kutnohorskelisty.cz zatím nemá vlastní obsah, přímo zobrazuje obsah kutnahora.cz 

– změnit na přesměrování kvůli lepšímu skóre u vyhledávačů (zajistí Ladislav 

Čermák). 

 



4. záležitosti facebookové stránky - zhodnocení současného stavu 

Komise je spokojena se současným fungováním facebookové stránky (spravuje 

pan Šmok). Komise žádá, aby odbory MÚ předávaly podklady ke zveřejnění 

elektronicky namísto tištěné podoby (pokud jsou k dispozici, což obvykle jsou – 

úspora času a nákladů) a doporučuje redakční radě Kutnohorských listů propagovat 

facebookovou stránku v Kutnohorských listech. 

5. internetová konektivita - současný stav (přechod WIA na licencovaný spoj) 

Ladislav Čermák informoval komisi o přechodu na licencovaný spoj, rychlost 

aktuálně cca 65 Mb/s symetricky. Komise bere informace na vědomí. 

6. městské chráničky - stav a vývoj, komora Šultysova ul. 

Ladislav Čermák informoval o stavu městských chrániček a komory v Šultysově 

ulici (u místa propadu). Komise bere informace na vědomí. 

7. žádost KHnet.info, využití optických spojů pro účely MP 

Aleš Kerner informoval o stavu žádosti občanského sdružení KHnet.info ohledně 

budování optických spojů a o probíhajích jednáních s městskou policií, která má 

zájem o využití spojů pro kamerový systém. Komise bere informace na vědomí. 

8. pronájem mikrotrubičky firmě T-Mobile 

Komise bere na vědomí uzavření nájemní smlouvy na mikrotrubičku pro optická 

vlákna mezi Městem Kutná Hora a společností T-Mobile Czech Republic, a.s. 

9. informování občanů e-mailem nebo SMS (inspirace: Chlístovice, Grygov) 

Komise navrhuje zprovoznit systém pro rozesílání informačních e-mailů občanům, 

kteří si přihlásí odběr. Technické řešení připraví Ladislav Čermák, a to tak, aby 

město nebylo zatíženo náklady na provoz systému. Komise nedoporučuje 

informování prostřednictvím SMS z důvodů vysokých nákladů pro město. 

10. virtuální kancelář / terminály 

Ladislav Čermák informoval komisi o nabídce na řešení IT prostředků 

prostřednictvím terminálového systému. Komise nedoporučuje o této nabídce dále 

jednat z důvodu výrazné ekonomické nevýhodnosti oproti současnému řešení. 

11. záznamy zastupitelstva, technologické možnosti online přenosu 

Komise navrhuje, aby se pokračovalo v pořizování audiovizuálních záznamů a aby 

si město vyžádalo stanovisko ÚOOÚ, jak získané záznamy upravovat a jaká další 

opatření udělat, aby bylo možné záznamy zveřejňovat. Ladislav Čermák prověří 

technické možnosti připojení kamery na počítačový systém s cílem zajistit přímý 

audiovizuální přenos ze zastupitelstva bez zatížení města dodatečnými náklady. 

 

 

 



12. veřejná wifi s internetem v Rytířském sále po dobu schůze zastupitelstva 

Ladislav Čermák informoval komisi o stavu síťové infrastruktury v Rytířském sále 

a o technických možnostech zřízení veřejného přípojného bodu (zřízení je 

technicky připraveno, spuštění je věcí administrativního rozhodnutí). Komise 

doporučuje zřídit zde veřejný přístupový bod WiFi pro připojení k Internetu, a dále 

zřídit další veřejný bod (body) v budově MÚ v Radnické ulici (čekárny – registrace 

vozidel, osobní doklady atd.). 

13. přesun kamery MP na Kauflandu - rozbor nákladů 

Komise doporučuje při příštích přesunech kamer a dalších podobných změnách 

v kamerovém systému poptat více dodavatelů s cílem dosáhnout výhodnější ceny. 

14. dopis BSA 

Komise doporučuje se dopisem BSA nezabývat (má-li město v pořádku licence 

k softwaru); BSA je zahraničním zájmovým sdružením, není v ČR registrována a 

v žádném případě není orgánem oprávněným jakkoli zkoumat legalitu softwaru. 

15. různé 

Ladislav Čermák informoval komisi o problémech s motorgenerátorem pro 

technologické centrum. Záležitost bude řešena standardní reklamační procedurou. 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

Komise se neztotožňuje s odůvodněním RM ohledně zamítnutí návrhu na zveřejnění  

kontaktů na komise RM. Kontakt na komisi je kontaktem na orgán Rady města, nejedná 

se o osobní údaj. Již původní návrh byl zamýšlen tak, že každá komise poskytne e-

mailovou adresu (případně i další kontaktní údaj) ke zveřejnění. Komise pro rozvoj IT 

zveřejní svou e-mailovou adresu (prostřednictvím Ladislava Čermáka) v oddílu webu 

MÚ, který má komise vyhrazen. 

Komise žádá od RM informaci o plnění přípravy koncepce webů města. 

Komise žádá, aby odbory MÚ předávaly podklady ke zveřejnění elektronicky namísto 

tištěné podoby (pokud jsou k dispozici, což obvykle jsou – úspora času a nákladů) a 

doporučuje redakční radě Kutnohorských listů propagovat facebookovou stránku v 

Kutnohorských listech. 

Komise navrhuje, aby se pokračovalo v pořizování audiovizuálních záznamů a aby si 

město vyžádalo stanovisko ÚOOÚ, jak získané záznamy upravovat a jaká další opatření 

udělat, aby bylo možné záznamy zveřejňovat. 

 

 



4) Reakce rady města: 

 

Usnesení č. 946/12 – zápisy komisí RM 

Zápis komise pro rozvoj IT - pro 8, proti 0, zdržel se 0.  
 
Ke zveřejnění kontaktů na webu - jde o osobní údaje, musí být odsouhlaseno. Pan tajemník 
doporučil zveřejnit pouze kontakt na předsedy.  
 
Pokračovat v pořizování audiovizuálních záznamů ze ZM - pan tajemník vysvětlil důvody, 
stanovisko již některým zastupitelům předal.  
 
K plnění  přípravy koncepce webů města - pan tajemník slíbil, že připraví zprávu.  
 
Facebooková stránka - bude zajišťována panem Šmokem.  
 
Reakce RM - doporučuje zveřejnit na webu MÚ kontakty pouze předsedů komisí s tím, že KT si 
vyžádá jejich písemný souhlas. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


